
Referat af skolebestyrelsesmødet onsdag den 16. maj kl. 17-19. 

Tilstede: Bodil, Annie, Anne Marie, Jan, Jane, Mette, Nanna, Per og Mikael 

Referent: Mikael 

 

1.Orientering fra formanden: Annie orienterer om deltagelsen i Årby hallens bestyrelsesmøde. De er fortsat 

glade for samarbejdet med skolen og har en god økonomi. 

2. Orientering fra ledelsen: 

 DGI: Skolen er nu certificeret med diplomer og flag . Næste år er der fokus på bevægelse i 

undervisningen og sfo og der er udnævnt DGI ambassadører blandt personalet, som har 

fået timer til at tilrettelægge aktivitetsforløb til klasserne.  

 Næste skoleår: Fagfordelingen er gået op og et skema er lige på trapperne. Der kan meldes 

ud mht. klasselærere primo juni. Til næste år er der mulighed for i Faglig fordybelse at 

arbejde på tværs af klasserne, således at der i perioder kan arbejdes niveaudelt. 

Eksempelvis kan der samtidig kører et kursus i ordklasser og tabeller. 

 Ressourcemodel: 2 nye forslag skal udarbejdes inden vi skal udarbejde høringssvar herom. 

 Dialogmøde i Høng: Per og Jane var med og der blev diskuteret følgende punkter: 

 Principper for stærke børnefællesskaber. 

 Kvalitet i folkeskolen. 

 Sundhed på skolerne. 

 VL/synlig læring: Vi har haft besøg af VL konsulent, som har interviewet elever, ledelse og  

impact coach. På denne baggrund udarbejdes en rapport.  

 Renovering: Maler og gulvmand er ved at være færdige og gangen kan snart åbnes for 

passage. 

 SFO: Anne Marie orienterede om SFO. 

3.Orientering fra elevrådet: Der er en konkurrence i gang, hvor der skal findes et navn til bålhytten. Magnus 

og Emil fortæller om Årlympiaden/emneugen, hvor de oplevede gode og anerledes bevægelsesaktiviteter 

og havde en dejlig uge.  

4. Evaluering af antimobbestrategi (Se bilag): Forældre, elever og lærere skal have mulighed for at komme 

med input til evt. ændringer i antimobbestrategien. Der gives mulighed for at alle kan komme til orde via 

intra. Skolebestyrelsen samler op på det til årets sidste møde 13/6, 17-18. 



5.Økonomi (Se bilag): Per gennemgår budget. Pt. ligner det et underskud på omkring 400.000 bl.a. pga. 

forsikringsskaden. Der udarbejdes en handleplan for hvordan dette underskud kan indhentes. 

6.Personale. 

Evt. 

 


